
Biraz sakin olabilsek
Çarşamba, 19 Aralık 2012 09:38 - 

Pazar ve Pazartesi günleri meydana gelen trafik kazalarında 4 hemşerimiz hayatını kaybetti.

  

Mekanları cennet olsun…

  

Her iki kazada da ışık ihlali var.

  

Yani kurallara uymama!...

  

Bir anlık kural hatası büyük bir faciaya sebep oluyor.

  

İşte örneği, 4 can kaybı.

  

Kurallara uymama alışkanlığı toplumsal bir sorunumuz.

  

Bu sadece trafikte değil, her alanda kural ihlali yaşadığımız gerçektir.

  

Bir kamusal alanda sıra beklemekten hoşlanmayız, bir doktor muayenesinde sıra beklemekten
hoşlanmayız, kırmızı ışıkta beklemekten hoşlanmayız, yolda radar aracını görüp hız keseriz
radarı geçtikten sonra yine son sürat yola devam ederiz… Hepimiz öyleyiz.

  

Sonuçta liman kavşağında hurda haline gelmiş iki araç ve üç can kaybı, Fiskobirlik kavşağında
aceleci bir vatandaş ve bir can kaybı.

  

Aceleci davranışlarımız hep zarar vermekte.
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Biraz sakin olabilsek…

  

Kaza günü Emniyet Müdürümüz Sayın Hüseyin Arslan’ı ziyaret ettik. İlçemizdeki kazaların
kritiğini yaptık. Bütün olumsuzlukların sebebini aceleciliğimize ve kuralları ihlal ettiğimize
bağladık. Lütfen kurallara uyalım ve sevdiklerimizi kaybetmeyelim.

  

Sayın Müdürümüz önümüzdeki günler içinde bilhassa sahil yolu geçiş seyirlerinin rahatlatılması
adına yeni uygulamalar oluşturacaklarının müjdesini verdi. Anlaşılan o ki; sahil yolu daha
kontrollü olacak.

  

*             *             *

  

Fatsa Belediye Başkan Yardımcısı Sayın Muharrem Aktepe ile kısa bir sohbet yaptık.

  

Bu yıl hedefledikleri ancak hedeflerinin üzerinde bir asfalt yol çalışması yaptıklarını belirten
Aktepe bu çalışmadan vatandaşlarımızın da çok mutlu olduklarını vurguladı.

  

Muharrem bey; “Stabilize olan yolların asfaltlanması vatandaşlarımızı çamurdan kurtardı” dedi.

  

Tabii ki imkanlar ölçüsünde yapılan doğru hizmetler takdir ediliyor. Hiç aksama veya
eleştirilecek işler olmuyor mu? Elbette olur, olmalıdır da… Kim eksiksiz olabilir?

  

Sayın Aktepe gelecek yıl için bir müjde verdi.

  

“Asfalt yol çalışmasına şehir içinde devam edeceğiz.”
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Şehir içinden kasıt; Reşadiye caddesi, Sakarya caddesi, İnönü caddesi gibi ana caddeler.
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